



شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع.)
Oman Cement Company (S.A.O.G)

Ref No. : CEO/ 61 /19
Dated : April 29th, 2019

Information Centre
Muscat Securities Market

After compliments,

Sub: Unaudited Financial Statements for the three months ended 31st March, 2019.

Board of Directors of Oman Cement Company (SAOG) has approved the unaudited interim financial statements of the company for the three month's period ended 31st March, 2019.

The Company recorded a total sale of RO. 13,430,725/- in the three months ended 31st March, 2019 as compared to RO. 13,786,264/- in the corresponding period of previous year.

The profit after providing for tax of the Company for the period ended 31st March, 2019 amounts to RO. 1,723,908/- as compared to RO. 3,587,022/- for the corresponding period of previous year.

The detailed financial statements have been uploaded on the electronic system of MSM website.

With kind regards,

Salim Abdullah Al Hajry
Chief Executive Officer





التاريخ : 29 ابريل 2019 م

المحترم الفاضل/ مدير مركز المعلومات

سوق مسقط للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد ؛؛؛

الموضوع: القوائم المالية غير المدققة للثلاثة الأشهر المنتهية في 31 مارس 2019 م

نود إحاطتكم بأن مجلس إدارة شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع) قد اعتمد البيانات المالية غير المدققة لفترة الثلاثة الأشهر المنتهية في 31 مارس 2019 م.

بلغت إيرادات المبيعات للشركة خلال الفترة المنتهية في 31 مارس 2019 م مبلغ 13,430,725 ريال عماني بالمقارنة مع مبلغ 13,786,264 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي.

بلغت ارباح الشركة قبل خصم الضرائب خلال الفترة المنتهية في 31 مارس 2019 م مبلغ 1,723,908 ريال عماني بالمقارنة مع مبلغ 3,587,022 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي .

وقد تم تحميل هذه البيانات في نظام الإرسال الإلكتروني الخاص بالشركة في موقع سوق مسقط للأوراق المالية.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام...

المهندس سالم بن عبدالله الحجري
الرئيس التنفيذي

